
צוות אלוני שילה
לימוד צוות שבת ראשונה - שבת קודש שופטים

שיש שני סוגי חלומות.

יש חלומות במובן של סתם "בא תשמע מה חלמתי בלילה", סתם חלום חסר משמעות, חלומות שוא ידברו, ויש חלום

שהוא במובן של "חלום חיי", כלומר משאת נפשי, תקוות חיי, הסיבה שלמענה אני חי, מה שנותן לי את הטעם והתקווה

בחיים, ושאילולי שהייתי מאמין שיש תקווה לחלום הזה, לא בטוח שהיה לי כוח לשאת את משא החיים.

והחלום במובן הזה, זה מה שמניע את כל החיים והוא הולך ומוביל את חייו של האדם כך שהם יגשימו אותו. נתבונן בשני

סוגי החלומות. האם הם מציאותיים?

החלום מהסוג הראשון זה דבר לא מציאותי.

אבל החלום מהסוג השני זה עלבון בכלל לשאול אם הוא מציאותי.  כי מי אמר שהוא מקבל את חשיבותו מזה שהוא

מציאותי? הרי כל עניינו של החלום זה שהוא מהווה את הנקודה שאליה אנחנו הולכים ומקדמים את המציאות. החלום

הוא "אֵם המציאות", הוא יותר מציאות מכל מציאות, כי בכלל כל הטעם שבמציאות העכשווית הוא מכוח זה שיש חלום,

ואם אין חלום אז בשביל מה לי המציאות?....

 וחלומות של אנשים גדולים באמת (למשל נביא שב"חלום אדבר בו"), או חלומות של עם ישראל, הם ממשיכים וקיימים

לדורי דורות. "בשוב ה' את שיבת ציון היינו כחולמים."

(הרב יוסף קלנר/מתוך פירוש על ספר הכוזרי)

באלול צריך אדם לכוון את עצמו לדרך העולה בית אל, ולהתחיל ללכת בה. אלא, שלרוב אדם מסתפק

בשאיפה להיות בעל בית הגון. בסופו של דבר, כפי שרואים בפועל, מאדם כזה נוצר בעל בית שאינו הגון.

אדם צריך לרצות להיות מלאך, לא פחות. אין זה אומר שהוא יהיה מלאך, אבל לפחות הוא יהיה משהו

שיותר קרוב למדרגה זו, שדומה לה ושייך אליה. האדם צריך לרצות להגיע מעלה מעלה ולחלום חלומות

גדולים. יכול להיות שהוא לא יגיע עד סוף הדרך, אבל הוא כבר התחיל ללכת בדרך לשמים, ואם הוא לא

יגמור – יצרף לו הקב”ה מחשבה למעשה. לעומת זאת, אם החלום שלך נשאר למטה – בארץ, אז הוא

יסתובב בעולם, ולא יתרומם ממנו אף פעם.

 

הנקודה היא, שצריך לרצות באמת להגיע לשמים. העניין טמון ברצון, ועליו צריך לעבוד באלול – לרצות

כמה שיותר. ככל שהרצונות גדולים וגבוהים, כך יותר דברים יצליחו. בספר תהילים כתוב: “הרחב פיך

ואמלאהו”, וכן: “בני אתה… שאל ממני ואתנה גויים נחלתך…”. הקב”ה אומר לכל אחד: “בני, אל

תסתפק, שאל ממני, בקש את כל הדברים”. ואם כבר מבקשים ממי שבידו לתת, אז כדאי לבקש את

הדברים הכי גדולים שעולים על הדעת. ככל שתפתח את הפה יותר, כך הוא יתמלא ביותר.

(הרב עדין שטיינזלץ זצ"ל)

 
צוות אלוני שילה האהוב!

יסוד העולם הוא חלומות, בלי חלומות כל המציאות לא הייתה קיימת.
אנחנו מתחילים שנה חדשה בסניף וממש עוד חודש תגיע אלינו שנת תשפ"ג.

 זה הזמן לעבוד, לחלום חלומות גדולים ולרצות כמה שיותר.
מבקשת מכם שתחלמו כמה שיותר חלומות על עצמכם, חלומות על החניכים והסניף וחלומות על היישוב כולו.

יה"ר שנזכה להעז ולחלום ובעזהי"ת גם להגשים ובענק!
מחכה לשמוע את החלומות שלכם:)

בס"ד ובהשתדלותנו
למען שמו באהבה

"החלומות הגדולים יסוד העולם הם" (אורות הקודש, נ"ג)

ועכשיו לשניה מפסיקים לחלום :)
שבת ראשונה להשנה, ממשיכים בכל הכוח את

האנרגיות המטורפות שהיו אתמוללל!!!
בטוחה שגם היום יהיה הכי טוב שישש!!

שבת שלום וב"הצלחה לנו!
�גילי הקומונרית


